

အတူတကွ မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ

အတူတကွ မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုတာ ဘာလဲ။

အတူတကွ မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုသည်မှာ နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် ရွေးချယ်စရာတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများသည် သင့်အား အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်နိုင်ပြီး သင်၏ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ရန် လိုအပ်သော စွမ်းရည်များကို သင်ကြားပေးပါသည်။

ဤဝန်ဆောင်မှုကို ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ (CDD) ထောက်ပံ့မှု ဝန်ဆောင်မှုတွင် ကမ်းလှမ်းထားပါသည်။ DD အရွယ်ရောက်ရှိပြီးသူဆိုင်ရာ နေထိုင်မှုထောက်ပံ့မှုတွင် ၎င်းကို မရရှိနိုင်ပါ။ ထို့ကြောင့် အကယ်၍ သင်သည် အသက် 21 နှစ်တွင် အထက်တန်းကျောင်းမှထွက်ပြီးနောက် ဤထောက်ပံ့မှုကို လက်ခံရရှိပါက နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုသည် သင့်အတွက် မရရှိနိုင်ပါ။

နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုသည် သင်နှင့် သိနှင့်ပြီးသော လူတစ်ဦး၊ ဇနီးမောင်နှံ သို့မဟုတ် မိသားစု၏ သီးသန့်အိမ်တစ်ခုတွင် အတူတကွနေထိုင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အိမ်တစ်လုံးကို မျှဝေနေထိုင်ခြင်းဖြင့် ထိုလူနှင့် ဘဝတစ်ခုကို မျှဝေရန် သင်ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုသူအား မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုပေးသူဟု ခေါ်ဆိုပါသည်။ ၎င်းတို့ကို SLP ဟုခေါ်ကြောင်း သိရှိနိုင်ပါသည်။

မျှဝေနေထိုင်ခြင်းတွင်၊ သင်နှင့် SLP သည် တစ်အိမ်တည်းတွင် အတူတကွနေထိုင်ကြပြီး၊ သင်သည် ၎င်းတို့နှင့် နေ့စဉ်ဘဝများကို မျှဝေပါသည်။ နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုသည် 24 နာရီ နေထိုင်နိုင်သည့်ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ သင်သည် သင်နှင့်အတူ သင်၏ SLP ကို 24/7 မလိုအပ်နိုင်ပါ။ သင့်အဖွဲ့သည် သင် လိုအပ်နိုင်သည့် လိုအပ်ချက်ကို ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ SLP သည် ၎င်းတို့ကို သင် လိုအပ်သည့်အခါတိုင်း ရနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

သင်၏ SLP သည်နေ့စဉ်နေထိုင်မှု ဘဝကိုအတူတကွမျှဝေခြင်းအပြင်၊ သင့်အား အခြားသော ဂရုစိုက်မှု လုပ်ဆောင်ပေးခြင်းများအား မျှော်လင့်၍ မရရှိနိုင်ပါ။ သင်၏ SLP သည် သင့်အား အမှီအခိုကင်းစွာ နေထိုင်ရန်နှင့် သင်၏ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတွင် လိုအပ်သောအရာများကို လုပ်ဆောင်ရန် အရည်အချင်းများကို သင်ကြားပေးရန် မျှော်လင့်နိုင်ပါသည်။ တစ်စုံတစ်ခုကို လုပ်ဆောင်ရမည့်လုပ်နည်းကို မသိပါက၊ သင်၏ SLP က သင့်အား သင်ကြားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ သူတို့သည် သင့်အား ချက်ပြုတ်ရန်၊ သင့်၏ ကိုယ်ပိုင်အဝတ်များကို လျှော်ဖွတ်ရန်၊ လိုအပ်သည့်ပစ္စည်းများကို ဝယ်ယူရန် သို့မဟုတ် သင်ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် သင့်အိမ်ကို ဂရုစိုက်ရန် သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို သင်ကြားပေးမှုများအားလုံးသည် သင့်အား မိမိတစ်ကိုယ်တည်း နေထိုင်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် ကူညီပြင်ဆင်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုပေးသူသည် မည်သူ ဖြစ်နိုင်ပါသနည်း။

သင်ရွေးချယ်ပြီး အတည်ပြုထားသည့် မည်သူမဆို သင်၏ SLP ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ သင်၏ ညီအစ်ကို မောင်နှမများ၊ အဘိုးအဘွားများ၊ အဒေါ်များနှင့် ဦးလေးများ၊ အိမ်နီးချင်းများနှင့် သူငယ်ချင်းများသည် သင်၏ SLP ဖြစ်လာနိုင်ပါသည်။ သို့သော်၊ သင်၏ SLP သည် သင်၏တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူမဖြစ်နိုင်ပါ။ သင့် SLP သည် သင့်ဘဝတွင် အရေးပါသူတစ်ဦးဖြစ်နိုင်သော်လည်း ၎င်းတို့အား သင့်အတွက် ဆုံးဖြတ်ချက်များချရန်အတွက် ခွင့်ပြုထားခြင်းမရှိပါ။

တစ်စုံတစ်ယောက်သည် ကျွန်ုပ်၏ မျှဝေနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးသူအဖြစ် မည်သို့ဖြစ်လာနိုင်မည်နည်း။

တစ်စုံတစ်ဦးအား သင်၏ SLP အဖြစ်ရွေးချယ်ပြီးနောက်၊ ၎င်းတို့လုပ်ဆောင်ရမည့်အရာအချို့ရှိပါသည်။

ပထမဦးစွာ သင်နှင့် သင့် SLP သည် သင်၏ မျှဝေနေထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ စာချုပ်တစ်ခုအား လက်ခံပေးမည့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှုအေဂျင်စီ ပံ့ပိုးပေးသူကို ရှာဖွေရန် လိုအပ်ပါသည်။ အေဂျင်စီဝန်ဆောင်မှုပေးသူများသာလျှင် မျှဝေနေထိုင်ခြင်း အပါအဝင် နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးဆောင်နိုင်ပါသည်။ အေဂျင်စီပံ့ပိုးပေးသူသည် သင်၏ SLPအား လေ့ကျင့်မှုနှင့် ကြီးကြပ်မှုကို လုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။ သင်သည် အေဂျင်စီဝန်ဆောင်မှုပေးသူတစ်ဦးကို ရွေးချယ်ပြီးသည်နှင့်၊ သင်၏ SLP သည် ထိုအေဂျင်စီပံ့ပိုးပေးသူထံသို့ လျှောက်ထားပြီး၊ အေဂျင်စီက လိုအပ်သည့် စာရွက်စာတမ်း သို့မဟုတ် လိုအပ်သည့် လေ့ကျင့်မှုမှန်သမျှကို ပြီးမြောက်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

သင်၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု ဝန်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းရေးမှူးသည် ဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို စစ်ဆေးရန်နှင့် သော့ခတ်နိုင်သည့် တံခါးရှိသော သင့်ကိုယ်ပိုင်ခန်းကဲ့သို့သော လိုအပ်သောအရာများရှိကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် သင့် SLP ၏အိမ်ကို စစ်ဆေးမှုလုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤအဆင့်များပြီးဆုံးပါက၊ သင်သည် ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ရန် ရက်စွဲသတ်မှတ်ရန်အတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီး ဖြစ်ပါပြီ။